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RG.0012.22.2016 

 

 

Protokół Nr 20/16 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu 10 czerwca 2016 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 903 a zakończyła o 1035. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Bolesław Puka, który 

powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad ( w chwili 

otwarcia posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 4 – brak radnego Jacka 

Pamuły). Lista obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Bolesław Puka  przedstawił proponowany porządek obrad.  

Porządek obrad  przyjęto bez uwag do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 

 

Ad. IV/1.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom zatrudnionym na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem dodatków: za 

wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń 

wynikających ze stosunku pracy, wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania i 

wypłacania dodatku mieszkaniowego przedstawiła inspektor ds. oświaty Joanna 

Dudzińska.  

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za”– 

jednogłośnie. 
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Ad. IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Stalowowolskiemu na realizację zadania publicznego w 2016 roku przedstawiła Skarbnik 

Gminy Anna Szeliga. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/3. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność 

gminy przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Izabela Szałaj. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/4.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Kierownik Referatu 

Podatków i Opłat Danuta Chamera. 

Projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Danuta Chamera. 

Przewodniczący Komisji Bolesław Puka zapytał o możliwość wyposażenia Domów 

Ludowych w pojemniki na odpady komunalne. 

P. Danuta Chamera powiedziała, że nie ma problemu z zakupieniem pojemników dla 

Domów Ludowych, z tym że sołectwo powinno zabezpieczyć środki finansowe w 

funduszu sołeckim na ponoszenie opłat za odbiór odpadów. 

Projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki za 

pojemnik o określonej pojemności  przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat 

Danuta Chamera. 

Projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy „za”– 

jednogłośnie. 
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Ad. IV/7.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Danuta Chamera. 

Projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/8.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi przedłożyła Kierownik Referatu Podatków i 

Opłat Danuta Chamera. 

Projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/9.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2015 rok przedstawiła Skarbnik Gminy 

Anna Szeliga. 

Projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/10.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Radomyśl nad 

Sanem absolutorium z tytułu wykonania budżetu  za 2015 rok – Komisja nie zgłosiła uwag 

do projektu, opiniując go pozytywnie. 

 

Ad. IV/11.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy  

przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Komisja uznała skargę za bezzasadną – w głosowaniu 4 głosy „za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/12.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2016 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 4 głosy „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. V. 

Przewodniczący Komisji Bolesław Puka poruszył temat oświetlenia ulicznego. 

Zapytał w jakich miejscowościach będzie budowane oświetlenie. 

Inspektor ds. drogownictwa Radosław Dyl wyjaśnił, że w pierwszej kolejności będą 

wykonywane punkty oświetleniowe, na które gmina uzyskała warunki techniczne. 
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Poinformował w gdzie będzie instalowane oświetlenie. Gmina czyni starania o uzyskanie 

warunków na kolejne punkty. 

Przewodniczący Komisji Bolesław Puka zwrócił uwagę na nieodpowiednią frakcję 

kamienia wykorzystywanego do remontów cząstkowych dróg. 

Inspektor ds. drogownictwa Radosław Dyl powiedział, że zgodnie z umową z 

dostawcą są do wyboru trzy frakcje kruszywa. Można się porozumieć z dostawcą i wybrać  

odpowiednią frakcję.  

Radny Jerzy Gorczyca zwrócił się o postawienie znaku „Uwaga – zwierzęta 

domowe” przy drodze powiatowej Rzeczyca Długa – Modliborzyce przy leśniczówce 

Jarosława Lubery w Rzeczycy Długiej, ze względu na stwarzające zagrożenie dla 

kierujących przechodzące przez jezdnię konie. 

Inspektor ds. drogownictwa Radosław Dyl odpowiedział, że gmina zwróci się do 

Zarządu Dróg Powiatowych o postawienie znaku. 

Radny Zbigniew Ptak poinformował o zagrożeniu runięciem ze względu na dużą 

wagę dużego gniazda bocianów w Nowinach. Powiedział, że należałoby ściągnąć część 

gniazda.  

Radny Rafał Bartochowski zapytał na jakim etapie jest przetarg na remont mostu w 

Kępie Rzeczyckiej. 

Inspektor ds. drogownictwa Radosław Dyl powiadomił, że przetarg został już 

rozstrzygnięty. W najbliższym czasie wybrana firma rozpocznie prace remontowe. 

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

   

            Przewodniczący Komisji 

 

                            Bolesław Puka 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 
 


